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SVET: Dr. Malone upozorňuje na skutočnosť, že výrobcovia očkovacích liekov ešte úplne nezverejnili
svoje zloženie a neposkytli vyčerpávajúci zoznam vedľajších účinkov. To je v ostrom kontraste s
akýmikoľvek liekmi, ktoré boli doteraz uvedené na trh, píše vo svojom článku profesor Valentin
Jurijevič Katasonov.

 

31. decembra poskytol slávny americký virológ a imunológ Dr. Robert Malone rozsiahly
rozhovor televíznemu moderátorovi Joeovi Roganovi.

Robert Malone bol v popredí vývoja technológie mRNA,ktorá tvorila základ dnešných vakcinačných
liekov Pfizer / BioNTech a Moderna. Špecializoval sa aj na výskum liekov a liekov. O Malone
som písal veľakrát. Vie lepšie ako mnohí lekári, čo sú takzvané očkovania proti COVIDU (najmä
pomocou mRNA liekov). K dnešnému dňu je Malone jedným z hlavných a najauznitatívnejších
odporcov takzvaného očkovania proti COVID.u. Preto sa organizátori “vakcinačnej” kampane
neustále pokúšajú zdiskreditovať Malonea.

Jeden z najčastejšie citovaných článkov Maloneových oponentov bol publikovaný v auguste 2021
v The Atlantic. Nazýva sa to vedec vakcíny, ktorý šíri dezinformácie o očkovaní. Robert Malone tvrdí,
že vynašiel technológiu mRNA. Prečo sa tak veľmi snaží podkopať jeho používanie? (Vedec v oblasti
očkovania, ktorý šíri dezinformácie o vakcínach. Robert Malone tvrdí, že vynašiel technológiu mRNA;
prečo sa tak veľmi snaží zabrániť jej používaniu?) The Atlantic je financovaný Facebookoma
farmaceutickou spoločnosťou Johnson &Johnson.

Twitter mu zmazal účet

Video z 31. decembra za účasti Malone sa okamžite rozšírilo po internete a sociálnych sieťach. A v
prvý deň nového roka YouTube a Twitter vymazali rozhovor so slávnym lekárom. Mimochodom, v
predvečer rozhovoru, 30. decembra, bol jeho twitterový účet (viac ako pol milióna sledovateľov)
zablokovaný kvôli tomu, že deň predtým Malone urobil poznámku, ktorá spochybnila účinnosť
vakcíny Pfizer proti Covid-19: “Údaje Pfizeru za 6 mesiacov … ukazujú, že vakcíny spoločnosti Pfizer
proti ochoreniu Covid-19 spôsobujú viac chorôb ako ich prevenciu.” Pre organizátorov “pandémie”,
lockdownov a takzvaného očkovania je Robert Malone jedným z najnebezpečnejších odporcov.

Tri hlavné témy

Vyzdvihnem tri hlavné témy, ktoré sú vyjadrené v novoročnom rozhovore v Malone:

neúčinnosť “vakcín proti COVID” a dokonca aj ich nebezpečenstvo pre zdravie a životy1.
ľudí;
protiopatrenie organizátorov kampane “očkovanie” proti používaniu účinných liekov2.
na liečbu ľudí infikovaných vírusom;
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 premena kampane proti COVID na masovú psychózu.3.

Na otázku moderátora, prečo Malone tak otvorene a odvážne odmieta očkovanie, riskuje svoju
kariéru a nedostáva za to žiadne peniaze, odpovedá: “Pre mňa je dôvodom to, že sa niečo zjavne
nedeje … Ničí lekársku prax po celom svete, ničí verejné zdravie.”

Malone veľmi tvrdo hodnotí hlavného výrobcu vakcín v Amerike a vo svete – Pfizer: “Pfizer je jednou
z najkriminaliznejších farmaceutických organizácií na svete na základe ich minulých dejín a pokút.”

Malone verí, že hlavnými vinníkmi toho, čo sa deje, sú orgány krajiny: “Naša vláda je mimo kontroly
… Sú to priestupky. Úplne ignorujú bioetiku. Porušili každé pravidlo, o ktorých som vedel, že som sa
naučil v priebehu rokov, rokov a rokov.”

 

 

O akých pravidlách hovorí Malone? Nazýva sa Norimberský kódex a Belmontova správa.
Norimberský kódex bol prijatý Norimberskom tribunálom po ukončení súdneho procesu s
nacistickými lekármi v auguste 1947. Tento dokument obsahuje opis desiatich princípov vykonávania
lekárskych experimentov na ľuďoch (extrémne prísne obmedzenia a dokonca aj úplné zákazy). Už
som písal o Norimberskom kódexe a upozornil som na skutočnosť, že dnešná kampaň hromadného
očkovania ľudí pomocou “experimentálnych liekov” hrubo porušuje princípy tohto dokumentu.

Belmontova správa je dokument z roku 1978, ktorý vypracovala a prijala Americká národná komisia
pre ľudské práva. Jej úplný názov je Belmontova správa: Etické princípy a usmernenia alebo ochrana
ľudských subjektov výskumu. Existujú tri hlavné princípy: úcta k ľuďom, milosrdenstvo,
spravodlivosť. Uvádzajú sa tri hlavné aspekty uplatňovania týchto zásad: informovaný súhlas,
posúdenie rizika a prínosu a výber subjektov.

Po mnoho desaťročí sa ministerstvo zdravotníctva USA riadilo oboma súbormi princípov,
Norimberskom kódexom a Belmontovou správou, pri vypracúvaní svojich dokumentov a rozhodovaní.
A pred dvoma rokmi americké ministerstvo zdravotníctva a agentúry a organizácie zahrnuté do jeho
systému (FDA, CDC, NHI atď.) náhle zabudli na tieto princípy.

Tajnosti okolo vedľajších účinkoch experimentálnych vakcín

Malone upozorňuje na skutočnosť, že výrobcovia očkovacích liekov ešte úplne nezverejnili svoje
zloženie a neposkytli vyčerpávajúci zoznam vedľajších účinkov. To je v ostrom kontraste s
akýmikoľvek liekmi, ktoré boli doteraz uvedené na trh. Akékoľvek lieky, poznamenáva Malone,
prichádzajú s kusom papiera, ktorý uvádza všetky negatívne účinky. Neexistuje žiadny takýto leták o
proti covidových “vakcínach”.

Malone sa dotýka štatistík účinkov očkovania. Hovorí, že americký systém zaznamenávania
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komplikácií po očkovaní VAERS je veľmi nepresný, čo odráža len malý počet prípadov, ale to je lepšie
ako nič. Umožňuje vám identifikovať trendy. A trendy sú také, že na mesačnej báze rastie počet
komplikácií, hospitalizácií a úmrtí zaznamenaných VAERS. Malone tiež hovorí o štatistikách
úmrtnosti ľudí s diagnózou COVID. Štatistiky nadhodnocuje takúto úmrtnosť. Človek môže zomrieť
po strelnom zranení alebo nejakom mechanickom zranení, ale ak má pozitívny test na COVID,
úmrtný list povie: zomrel na koronavírus. Zdravotnícke zariadenia chcú okamžite identifikovať
pacienta ako “covidového pacienta”, funguje peňažná motivácia: poisťovne platia neporovnateľne
viac za pacienta s takouto diagnózou ako za pacientov s inými diagnózami.

Rogan sa pýta Malonea na účinnosť očkovania. Lekár hovorí, že sa neustále znižuje. Podľa niektorých
štúdií (najmä sa odvoláva na jednu štúdiu v Dánsku) už existuje negatívna účinnosť pri zvyšovaní
počtu dávok. To znamená, že u opakovane očkovaných je riziko infekcie jasne vyššie ako u
neočkovaných.

Možno väčšinu času sa Malone venoval takejto otázke ako prostriedku na liečbu ľudí, ktorí ochoreli
na COVID. Ako špecialista na repurposing liekov sa Malone podieľal na výskume femotidínu a
celekoxibu ako možnej liečby Covidu. Zistenia boli publikované v polovici roka 2020
v článku Hospitalizovaní pacienti s COVID-19 liečení celekoxibom a vysokodávkovou adjuvantnou
liečbou Famotidín vykazujú významné klinické odpovede.” Americké ministerstvo zdravotníctva však
nepodporilo pokračovanie výskumu a klinických skúšok týchto liekov.

Covid sa mal liečiť!

Mnohí lekári v roku 2020 pripísali väčšiu nádej na známe lieky hydroxychlorochín (GCC) a
ivermektín. Dávno pred pandémiou boli registrované ako antimalariká a antiparazitárne látky. Podľa
Malonea bol priekopníkom užívania GCC americký lekár Vladimir Zelenkov štáte New York, vyliečil
stovky svojich pacientov týmto liekom. Malone upozorňuje na skutočnosť, že liek poskytuje najlepšie
výsledky, keď sa používa v počiatočnom štádiu – po hospitalizácii môže byť zbytočný. Zelenko v roku
2020 napísal list vtedajším americkému prezidentovi Donaldovi Trumpovi, v ktorý načrtol liečbu a
dôležitosť tejto drogy. A zdá sa, že prezident podporil Zelenkovu iniciatívu (najmä vzhľadom na
skutočnosť, že samotný Trump bol pacientom tohto lekára, ktorý rýchlo vyliečil prezidenta Covidu).
Ani šéf Bieleho domu však nemohol propagovať liek GCC ako liečbu Covidu. GCC bol zablokovaný
úradníkmi amerického ministerstva zdravotníctva.

Neskôr Zelenko natočil videoklip, v ktorom je opísaný (s demonštráciou príslušných dokumentov)
sprisahanie nad GCC. Jej účastníci: Janet Woodcockovábola šéfkou FDA od januára do novembra
2021; Rick Bright,bývalý riaditeľ Úradu pre biomedicínsky rozvoj a pokročilý výskum (BARDA) pod
Trumpovou administratívou. Obaja predstavitelia pod silným tlakom lobistov pre amerických
výrobcov vakcín (Pfizer, Moderna, Johnson & Johnson)súhlasili s úplným zákazom
hydroxychlorochínu ako konkurenta vakcíny.

Malone preukazuje dobrú znalosť drogy GCC. Povedal, že keď začala “pandémia”, začal pomocou
svojich rozsiahlych vedeckých spojení zisťovať, ako sa s covidovými pacientmi zaobchádzalo v
zahraničí. Najmä v Číne bol hydroxychlorochín kľúčovým činidlom. Na konci februára 2020 dostal
Malone liečebné protokoly pomocou GCC a odovzdal tieto informácie ministerstvu zdravotníctva a
americkým spravodajským agentúram. Informácie sa však nepoužili.

Rovnaký príbeh s ivermektínom. Malone hovorí, že americký Úrad pre bezpečnosť drog a potravín
(FDA) “vytvoril také prekážky pri používaní ivermektínu, že sme sa ho museli vzdať.” “Pod “my” mám
na mysli… ministerstvo obrany,” dodal. Malone uzatvára: “Existuje koordinovaný pokus niekoľkých
hráčov vo farmaceutickom priemysle a federálnej vlády zabiť ivermektín ako potenciálnu
alternatívnu liečbu.”



Lekári sa boja lieky predpisovať

Niektorí lekári svojim pacientom s Covidom tajne predpisujú “zakázané” lieky, ale sú v ohrození.
Vzťah medzi pacientom a lekárom je zaklihnutý úradníkmi, ktorí lepšie vedia, čo predpísať a čo
nepredpísať pacientovi. Dôverčivý vzťah medzi lekárom a pacientom, ktorý sa vyvíjal v priebehu
storočí, ktorého princípy sú zakotvené v Hippokratovej prísahe (deväť princípov), sú porušované.

Zákaz užívania (a dokonca aj klinických štúdií) mnohých liekov Robert Malone považuje za zločin
proti americkému ľudu. Začiatkom decembra v rozhovore pre televíznu reláciu Steve
Bannon War Room povedal, že odhaduje, že užívanie “zakázaných” drog zabráni viac ako pol miliónu
úmrtí. V rozhovore s Joeom Roganom Malone zopakoval, že zákaz používania hydroxychlorochínu a
ivermektínu v Spojených štátoch stojí životy najmenej 500 000 Američanov.

Na konci svojho rozhovoru sa Malone odklonil od čisto zdravotných problémov. Povedal, že USA sú
dnes ako nacistické Nemecko v 30. rokoch 20. rokov. Paradoxne, Nemecko malo veľmi inteligentnú,
vysoko vzdelanú populáciu, ale s Hitlerovým nástupom k moci sa väčšina Nemcov ocitla pod jeho
hypnózou. Dnes sa väčšina Američanov nachádza v rovnakom stave hypnózy. Rýchlo vstúpili do stavu
“masovej psychózy”, slepo verili v spásu “vakcíny”. Psychóza v Nemecku skončila zle, a to nielen pre
Nemcov. Dnešná očkovacia psychóza v Amerike by sa mohla skončiť tragicky, a to nielen pre
Američanov.

Autor: Valentin Jurijevič Katasonov – pôsobil ako konzultant pri OSN, poradca MMF a posledné
roky ako profesor na Moskovskom inštitúte medzinárodných vzťahov MGIMO.
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